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Wloclawek, 20 sierpnia 2019 r.

Pani
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta Wloclawek

W odpowiedzi na Pani interpelacjg wniesionE podczas Xll sesji Rady Miasta Wloclawek

w sprawie remontu chodnika pzy ulicy Krgtej4, upzejmie informujg co nastqpuje.

W dniu 16 sierpnia 2019 r. dokonano oceny stanu technicznego nawierzchnichodnika pzy ulicy

Krqtej 4 przez Wacownikow Miejskiego Zazqdu Uslug Komunalnych i Drog we Wloclawku. W wyniku

pzeprowadzonej kontroli stwierdzono, 2e na terenie bgdqcym wlasno6ciq Gminy Miasto Woclawek

nawiezchnig stanowiq plytki chodnikowe w stanie dostatecznym. W pozostalej czqSci, nie bgdqcej

wlasnoSci4 Gminy Miasto Wloclawek jest betonowa kostka brukowa w stanie bardzo dobrym, Z uwagi

na dwie r62ne nawiezchnie nalezaloby pzeprowadzi6 kompleksowy remont nawiezchni chodnika,

polegajqcy na ulo2eniu betonowej kostki brukowejw miejsce plytek chodnikowych.

Maj4c powyzsze na uwadze, kompleksowy remont wskazanego odcinka zostanie

zaproponowany do planu remontow na rok2020.

Otzymuia:
1. Adresat
2. Na

Do wiadomoSci:

1 . Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr w miejscu (dot. OP|K.0003.307.2019)

2. Biuro Rady Miasta


